
    Vaksdal kommune 
 

MØTEPROTOKOLL 
RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

 
 

Møtedato: 09.06.2020 
Møtestad: Kommunestyresalen 
Møtetid: 13:00 - 15:00 
 
 
 
 

Møtedeltakarar: 
  

Medlemmer Parti Rolle 

Ole-Anders Brekkhus AP Utvalsleiar 

Evy Beate Kvamme SV Nestleiar 

Ida Carlsen Eide Aabrek  Medlem 

Frode Brekke  Medlem 

  
 
 
 
 
Andre møtande: 
Solrun Hauglum, sekretær og kommunalsjef helse og omsorg 
Prosjektleiar Rune Breistein var til stades under sak 05 og 06 
Magne Hestad, konsulent i stab, var til stades under sak 07 

 

 
 
 

Saksliste 
 
SAKSNR TITTEL 

 
01/2020 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

02/2020 GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 

03/2020 REFERATSAKER OG MELDINGAR 

04/2020 ÅRSMELDING 2019 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

05/2020 UTTALE TIL PLANAR FOR STAMNES OPPVEKSTTUN 

06/2020 UTTALE TIL PLANAR FOR VAKSDAL SKULE 

07/2020 STØNAD OG LÅN GJENNOM HUSBANKEN - ORIENTERINGSSAK 
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01/2020: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne  09.06.2020 
 
Behandling: 
 
 
RFF - sak 01/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
02/2020: GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Protokollen vert godkjent slik han ligg føre. 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne  09.06.2020 
 
Behandling: 
 
 
RFF - sak 02/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Protokollen vert godkjent slik han ligg føre.  

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
03/2020: REFERATSAKER OG MELDINGAR 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Referatsakene vert tekne til orientering. 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne  09.06.2020 
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Behandling: 
 
 
RFF - sak 03/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Referatsakene vert tatt til orientering. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
04/2020: ÅRSMELDING 2019 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Årsmeldinga vert godkjent slik ho ligg føre. 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne  09.06.2020 
 
Behandling: 
 
 
RFF - sak 04/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Årsmeldinga vert godkjent slik ho ligg føre. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
05/2020: UTTALE TIL PLANAR FOR STAMNES OPPVEKSTTUN 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Saka vert teken til orientering med dei innspel som har komme i møtet. 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne  09.06.2020 
 
Behandling: 
Prosjektleiar Rune Breistein orienterte om planane, presenterte skisser og svara på spørsmål. Det 
vart opplyst om at det ikkje er så store endringar når det gjeld framkommelegheit sidan skissene sist 
vart presenterte for Rådet. Søknad er akseptert i f.t. miljøretta helsevern.  
 
 
 
RFF - sak 05/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Saka vert teken til orientering med dei innspel som har komme i møtet. 
Innspel: Rådet ønskjer rampe ned til samlingsarealet sentralt i bygninga dersom dette arealet skal 
vera nedsenka med trappetrinn ned. Dette for at personar som nyttar ganghjelpemiddel eller 
rullestol, skal ha tilkomst. 
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--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
06/2020: UTTALE TIL PLANAR FOR VAKSDAL SKULE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Saka vert teken til orientering med dei innspel som har komme i møtet. 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne  09.06.2020 
 
Behandling: 
Prosjektleiar Rune Breistein orienterte om planane, presenterte skisser og svara på spørsmål.  
 
 
RFF - sak 06/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Saka vert teken til orientering med dei innspel som har komme i møtet. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
07/2020: STØNAD OG LÅN GJENNOM HUSBANKEN - ORIENTERINGSSAK 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Saka vert teken til orientering. 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne  09.06.2020 
 
Behandling: 
Magne Hestad, konsulent i stab, orienterte i saka og svara på spørsmål. 
 
RFF - sak 07/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Saka vert teken til orientering. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Eventuelt: 
 
- Evaluering etter koronapandemien. Råd for menneske med nedsett funksjonsevne ønskjer at 
endringar i tenestetilbod til menneske med nedsett funksjonsevne som følgje av koronapandemien 
vert evaluert av dei aktuelle avdelingane/tenesteområda. Det vart gitt konkrete innspel til 
evalueringa muntleg og skriftleg. Notat frå eit av medlema vert sendt til AO-senteret. Helse og 
omsorg vert bedt om å vurdera råd og rettleiing til støttekontaktar og avlastningsheimar. 
 
- Opplæring for dei kommunale råda i 2020. Vestland fylkeskommune inviterar til felles digital 
opplæring for dei to kommunale råda Eldrerådet og Råd for menneske med nedsett funksjonsevne. 
Leiarar av råda og sekretær deltok på digitalt informasjonsmøte om dette 9. juni. To 
opplæringsdagar, 04.09. og 02.10 kl. 10.00 - 14.00 begge dagar, med ulike tema. Det er ønskjeleg at 
medlema deltek begge dagar. Fylkeskommunen har spelt inn at administativ og politisk leiing samt 
tilsett i planavdeling bør inviterast. Rådet ber sekretær vera kontaktperson opp mot 
Fylkeskommunen, senda ut invitasjon til dei aktuelle og ta ansvar for påmelding og booking av rom 
samt bestilling av enkel lunch dei to aktuelle dagane. Rådet ønskjer at invitasjon går til medlem og 
varamedlem i råda samt rådmann, ordførar og kommunalsjef for Samfunnsutvikling.  
 
- Oppfølging av saker frå førre periode i Råd for menneske med nedsett funksjonsevne. Rådet ønskjer 
at følgjande saker vert sett opp på sakskartet på møte til hausten: tilkomst til kyrkja på Dale og 
synfaring i Gatå på Dale med særleg fokus på inngangsdør/tilkomst til bygninga som husar legekontor 
og apotek. 
 
- Ønskje om besøk på AO-senteret og Elvavegen. Spørsmål om besøk kan avtalast dei dagane det er 
opplæring for Råda. Sekretær vert bedt om å undersøkja dette.  
 
- Møte i hausthalvåret 2020. Det er ønskje om tre møte til hausten. Det første tidleg i september, 
men etter 4. september. Eit møte i samband med behandling av Handlingsprogram med 
økonomiplan for den neste fireårsperioden og eit i samband med behandling av Budsjett 2021.  
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